
Zdpisnica
zo zasadnutia Obecndho zastupitel'stva v Dulove,

. ktord sa konalo 27. augusta2019

Pritomni: podl'a prezendnej listiny

Overovatelia: Ing.V. Backo, J. P6nov
Zapisovatel'ka: Mgr. K. Tomanov6

Starosta obce Ing J. Samaj oznamrl, skon5tatoval, Le vzhfadom na podet
pritomnych poslancov 5, je zasadnutie uznitsaniaschopne. Zo zasadnutia sa

ospravedlnil A. Dobrodenka, R. Gribor je priiceneschopny. Za overovatel'ov
z6pisnice boli urdeny: Ing.V. Backo aJ. P6nov. Program zasadnutia bol
predloZeny na schv6lenie :

L Otvorenie zasadnutia
2. Sprdva o dinnosti
3. Kontrola plnenia uzneseni
4. Zmluva na odvddzanie odpadovych vdd s obcou Horovce
5. Inform6cia o priebehu JPU
6, Informdcia o priprave novdho rizemn6ho pl6nu
7. VZN (,. 112019, ktorym sa urduje vySka prispevku... ,,fld stravu v Skolskej

jed6lni"
8. Projekt Vystavby chodnika a pristre5ku pre cestujricich
9. Kontrola sp6sobu derpania fveru
10. Priprava obecnych hodov a doZiniek
I L Prfprava Behu okolo Dulov
12. Rdzne
13. Diskusia
14. Zixer

Poslanci hlasovali o schv6leni programu rokovania OZ.
V)rsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing. V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov

K 2. bodu: Spriva o iinnosti
Starosta obce Ing. J. Samaj informoval pritomnych o dinnosti v obci od

aprila 2019 formou komentovanej prezentdcie fotografii.



V aprili prebehla rekon5trukcia obvodov6ho p165t'a. a vnftornych
priestorov hasidskej zbrojnice. Za pomoci hasidov bol prehlbenli rigol od
predajne Emer po kostol, takisto distenie potrubia pod miestnou komunik6ciou.
Hasidi postavili m6je pred kultfrnym domom a pred kostolom, konal sa kurz
vyroby vefkonodnych dekor6cii. V spoluprici s firmou RAMIL obec vymenila
po5koden6 dopravie zrkadlo pri rodinnom dome Katerindinovych. lJrb6rska
obec na rybnikoch zorganizovala rybttrske preteky.

V m6ji pokradovala rekon5trukcia hasidskej zbrojnice vymenou strechy,
v obci bola upravovanS zelei na verejnych priestranstv6ch, v Z,3, MS. Obecny
irad zorganizoval posedenie ku Dfiu matiek, na programe sa podiefali HAS, ZS
a maZoretky. Deti ZS fspe5ne reprezentovali obec na branno-Sportovom
preteku na Lednickych Rovniach. Materi6l CO skladu bol vri*eny do
centr6lneho skladu CO prostrednictvom okresn6ho irradu.

V jrini boli obdanom vyd6vand kompost6ry, e5te 80 kompost6rov je
neprevzatych. Na obecnom irrade bol zorganizovany zber Satstva pre charitu.
Pokradovalo sa v disteni rigola, bolo odvezenych 12 n6kladnych 6ut n6nosov a

nedist6t. Takisto bolo hasidmi preveden6 distenie priepustu pri kriZovatke
obecnej cesty s hlavnou cestou pri kaplnke, za do vyslovuje hasidom starosta
obce pod'akovanie. Po rekon5trukcii distiareil odpadovych v6d pracuje
spol'ahlivo, dosahuje parametre vydistenej vody - ui, rok technologia funguje
bez poruchy. Poruchy sp6sobuje nepredpokladany odpad a nevhodn6 materiiiy
vyuLivane na hygienu. Obec rozmiestnila vel'koobjemovd kontajnery na
separovany odpad, nikto ich nechce mat'pred domom, kontajnery sf preplnen6,
odpad je ukladany mimo nich, kontajner bol prevrtneny. Starosta obce uvaZuje
o zmene syst6mu separovania, do vriec, so zberom od rodinnych domov.
Poslanci sa zfidastnili brig6dy na montitli roliet v s6le KD. V ZS aUtS bol
ukondeny Skolsky rok. Na Skolskom dvore sa konali JSnske ohne, hasidi
pripravili program pre deti, opekadku.

Vjfli hasidi prevzali od Ministerstva vnttra SR hasidsk6 auto IVECO,
spolu s Ladcami, Ko5ecou a Cervenym Kameriom v obci Ladce. Birrka
po5kodila strechu ZS, obec zabezpedila odstr5nenie havarijndho stavu a riesila
vec s poist'ovilou ako poistnu udalost'. Pri MS bol preasfaltovany irsek cesty,
znldeny vystavbou kanaliza(nej pripojky do H,tS. Xa Skolskom dvore zadali
pr6ce: drev6reil bola preroben6 na hospod6rsku budovu. St otst y byt sa prer6ba
na triedy pre ZuS, takisto soci6lne zariadenia, elektroin5tal6cia. Hasidi sa podas
sez6ny zridastfiovali sit'aLi, zorganizovali 7. rodnik hasidskej sutaZe v dom6com
prostredf. Prebieha realizdcia projektu ,,Vystavba chodnika a pristre5ku pre
cestujricich". Roz5irenie hlavnej cesty bolo realizoyan6, na maxim6lnu mieru,
ktoru povolil spr6vca cesty (TSK).

V auguste pokradovala realiz\cia projektu ,,Vystavba chodnfka
a pristre5ku pre cestujircich", starosta obce kontroluje stavbu. iast' p6vodn6ho
koryta potoka bude prekryt6 chodnikom. Na druhej strane komunik6cie bude
autobusovd n6stupi5te. Priestory obecndho irradu boli vymal'ovan6. Hasidi



zorgarizovali d'a15i rodnik detskej hasidskej sirtai,e evidovanej v Prichovsko-
ilavskej detskej hasidskej lige. Na Skolskom dvore bol vybagrovany byvaly
sklenik, bude tam zriaden6 pieskovisko. Zo Skolsk6ho bytu bola vyhodend
dreven6 podlaha, vybratd Skvara. Podlaha sa zatepli apoloLi nov6 podlahovina,
zniLuje sa strop. Obkladaju sa soci6lne zariadenia. Na Skolskom dvore budir
umiestnen6 prvky ria cvidenie pre dospelych - fit park. Obec objednala distenie
a monitorovanie kanalizdcie. Miestami je kanahzdcia zanesenit ai. na 60 - 70 %.
Dva kanalizadne poklopy museli byt' vy5ramovan6, lebo boli zaasfaltovane.
Hl'ad6 sa optim6lny sp6sob napojenia lokality Hrub6 Niva na kanalizdciu.
Takisto prebieha geodetickd zameriavanie kanalizdcie a kanalizadnych pripojok.
Takisto sa dokonduje rekon5trukcia vydajne stravy v 23, oprava vodovodu, nov6
:6loLne priestory. MaZoretky sa zudastnili na ME v Zdhrebe, v okoli sa

zudastf,ujf spolodenskych podujati a reprezentujir obec. Starosta obce
pod'akoval futbalistom za 2. miesto na turnaji o Poh6r starostu obce.

K uveden6mu bodu bolo prijatd nasledovn6 uznesenie:
Obecn6 zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o dinnosti

K 3. bodu: Kontrola plnenia uzneseni
Z titulu dlhodobej pr6ceneschopnosti hlavn6ho kontrol6ra pripravil

obecny irrad kontrolu plnenia uzneseni (Priloha d. 1).

K uveden6mu bodu bolo prf at6 nasledovn6 uznesenie:
Obecn6 zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o dinnosti

Poslanci hlasovali o schv6leni pouZitia prostriedkov rezervndho fondu na
kapit6lov6 vydavky - pripravnir a projektovir dokumentSciu na oddychovf z6nu
(pamiitnik Beh okolo Dulova) vo vy5ke 777 €
V)rsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing. V. Backo, J. Ho5mSnek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K 4. bodu: Zmluva na odvfdzanie odpadovfch vdd s obcou Horovce
Ing. J. Samaj, starosta obce informoval o nasledovnom. Zmluva

o podmienkach na odv6dzanie odpadovych v6d s producentom odpadovych v6d
obcou Horovce aprevhdzkovatel'om a vlastnikom COV Dulov bola uzatvoren6
v roku 2015 a nezodpoved6 sridasnej situ6cii vzhfadom na l6tkove ahydraulick6
zatai.enie zo strany producenta obcou Horovce. Taktiei, producent odpadovych
v6d obec Horovce nere5pektuje a poru5uj e zitkon (,. 44212002 Z. z. o verejnych
vodovodoch a verejnych kanaliztrciirch ato tak, i,e umoLhuje pripojenie d'alSim
producentom, vydtxa srihlasn6 stavebn6 povolenia a kolauduje stavby bez



srihlasu vlastnika aprevddzkovatel'a COV Dulov, ktorou je obec Dulov.
Ztychto d6vodov advok6tska kancelttria LEGAL POINT, ktor6 prevzala
pr6vne zastupovanie obce Dulov, pripravila v spolupr6ci s obcou novir Zmluvu,
ktorou sa upravujir podmienky na odvildzanie odpadovych v6d od producenta
k prev6dzkovatefovi verejnej kanalizScie. Aby do5lo k uzavretiu tejto novej
zmluvy, advok6tskh kancelSria zaslala najsk6r producentovi odpadovych v6d
obci Horovce vypoved' Zmluvy na odv6dzanie odpadovyeh v6d podpisanej
1.12.2005 ajej 4-roch dodatkov. Vypovedn6 doba kondi 31.12.2019. Poslanci
mali v pracovnych materi6loch vypoved'i n6vrh zmluvy.

Poslanci hlasovali o schv6leni vypovede ,,Zmluvy, ktorou sa upravujir
podmienky na odv6dzanie odpadoqfch v6d od producenta kprevddzkovatefovi
VK" zo dha 0L12.2005 v zneni Dodatkov (. I aL. 4 uzatvorenej medzi Obcou
Dulov v pr6vnom postaveni previldzkovatel' a Obcou Horovce v pr6vnom
postaveni producent podanir advok6tskou kancel6riou LEGAL POINT s.r.o,.
ktor6 prevzala pr6vne zastupoveinie obce Dulov
Vysledok hlasovania:
Za:

Proti:
ZdrLal sa:

5 hlasov (Irrg.V. Backo, J. Hoim6nek, Ing. P. Miduda,
Ing. P. Misik, J" P6nov)

0 hlasov
0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni n6vrhu zmiuvy o podmienkach na odv6dzanie
odpadovych v6d s producentom obcou Horovce
V)rsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
Zdrial sa: 0 hlasov

K 5. bodu: Informfcia o priebehu JPU
V sfvislosti s prebiehajricim konanim, spojenym s vyhotovenim

a vykonanim projektu jednoduchych pozemkovych riprav, podl'a $2 ods.1 pism.
h) zdkona SNR d. 33011191 Zb. o pozemkovych riprav6ch, usporiadani
pozemkovdho vlastnictva v katastr6lnom 6zemi Dulov starosta obce Ing. J.

Samaj informoval pritomnych, i.e bola zasland vyzva v5etkym fdastnikom
jednoduchych pozemkovych riprav v lokalite Hrub5 Niva na rihradu finandn6ho
prispevku odsirhlasen6ho na ustanovujircom zhromaldeni vo vySke O,lO7 €1m2.

Na tento finandny prispevok bol zriadeny Obcou Dulov samostatny irdet, vedeny
v Prima banke. V dioch 7 .-9. augusta prebiehalo v KD Dulov za u(,asti vedircej
projektu pracovnidky OU Trendin, pozemkovy a lesny odbor a zhotovitefa
projektu pozemkovych irprav v lokalite Flrub6 Niva samostatn6 irstne
prerokovanie umiestnenia novych pozemkov s kaZdym vlastnikom pozemku. Na



tomto ristnom prerokovanf bol kaLdy vlastnik obozn6meny s umiestnenim
samostatn6ho pozemku v novom stave, a o jeho pristupe ku komunik6cii, ktor6
bude vo vlastnictve obce. Nakofko podfa prezendnej listiny sa nezudastnili
v5etci pozvani, df,a 12. septembra prebehne podfa zakona opakovan6
prerokovanie. Po ukondeni prerokovania bude spracovany komplexny n6vrh
umiestnenia novych pozemkov na zyerejnenie. Po schv6leni tohto n6vrhu bude
vypracovany rozdefovaci pl6n vo forme geometrick6ho pl6nu, .

K uveden6mu bodu bolo prijatd nasledovn6 uznesenie:
Obecn6 zastupitel'stvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o stave a priebehu
Jednoduchych pozemko\rych irprav v lokalite Hrub6 Niva, ktor6 riadi Okresny
rirad Trendin, pozemkovy a lesny odbor

6. bodu: Inform6cia o nrfnrave nov6ho rizemn6ho nl6nu
Starosta obce Ing. Jozef j informoval o nasledovnom. Obecn6

zastupitel'stvo v Dulove schv6lilo e5te v roku 2016 Uznesenim d. 3912016
zad,anie novdho Uzemn6ho pl6nu obce Dulov (UP) a sirhlasilo s postupom
prerokovania azadania na novy tIP. Po predch6dzajicich nefspesnych rokoch
kedy obci neboli schv6len6 dot6cie z Ministerstva dopravy a vystavby na
zhotovenie nov6ho UP n6m bola v tomto roku schvitlend dot6cia vo vy5ke
11.760 €. Tak mohol proces reahzdcie novdho uP pokradovat'. Po schv6leni
dot6cie bolo potrebn6 uzatvorit' zmluvu s odborne spdsobilou osobou pri
obstar6vani irzemnopl6novacej dokumentScie na spracovanie oznamenia,
vyhodnotenia stanovisk a zabezpedenie vyhi6seni a zilaznej lIP dokument6cie,
j.j uloZenie avyhotovenie registradn6ho listu vcelkovej cene 1.080 € aso
zhotovitel'om zmluvu na vypracovanie spr6vy o hodnoteni prostrednictvom
osoby odborne sp6sobilej oa posudzovanie vplyvov na Zivotne prostredie
v celkovej cene 1.400 €. Od doby pridelenia dot6cie k n6vrhu nov6ho UP boli
zvolane a uskutodnen6 rdzne pracovn6 stretnutia za udasti zhotovitel'a
spolodnosti Ecocities, v zastipeni doc. Ing. arch. Jaroslavom Copl6kom, PhD.,
a mand6torom Ing. arch. Karolom Drrencom, pracovnikmi OU Zivotn6ho
prostredia, OU, org6nu opravnych prostriedkov, OU, org6nu vystavby a bytovej
politiky, poslancami OZ a obdanmi. Ostatn6 dotknut6 org6ny a in5titricie poslali
svoje stanovisk6 pisomne, podobne ako aj niektori obdania Dulova. Celkovd
n6klady na novy UP sri potom vo vy5ke 18.840 €. Ministerstvo dopravy
avystavby SR uhradi diastku vo vy5ke 11.760 € a obec Dulov 7.080 €, ztoho
uZ bolo v r. 2017 uhradenych 1.660 € za vypracovanie zadania, prieskumov
a rozborov a krajinno-ekologick6ho pl6nu obce v zmysle uzatvorenej zmluvy so

zhotovitefom.

K uveden6mu bodu bolo prijat6 nasledovnd uznesenie:
Obecn6 zastupitel'stvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o stave a priebehu
procesu schvalovania nov6ho LJzemn6ho pl6nu obce Dulov



Poslanci hlasovali o schv6leni pouZitia prostriedkov rezervn6ho fondu na
kapit6lovd vydavky.vo vy5ke 5.420 € ako spoluridast' adal5ie vydavky na
zhotovenie nov6ho Uzemndho pl6nu obce Dulov
V)rsledok hlasovania:
Za:

Proti:
Zdrial sa

5 hlaso'v (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,
Ing. P. Mi5ik, J. PSnov)

0 hlasov
0 hlasov

K 7. bodu: VZN d. 1/2019, ktorfm sa urduie WSka prispevku... ,.na stravu
v Skolskei ied6lni"

Mgr. K. Tomanov6 informovala o tom, Ze sirdasn6 prfspevky na diastodnir
irhradu n6kladov na dinnost' 5k61 a Skolskych zariadeni rie5i VZN (,. 312015
vr6tane dodatkov, ktory m6 oporu v Skolskom zdkone, konkr6tne $$ 28, ll4,
l4O. Udelom predkladan6ho VZN d. llz}tg (Priloha d. 2) je riprava
prispevku na stravu v 5kolskej jed6lni a vydajnej Skolskej jed6lni v zmysle
finandnych p6sem stanovenych Ministerstvom Skolstva, vedy, vyskumu a Sportu
SR, platnych od 1.9.2019. Dalej- urdit' podmienky poskytnutia dot6cie na
podporu vychovy kstravovacim n6vykom pred5kol6kov aLiakov 23, urdit'
vy5ku prispevku na irhradu reLijnych n6kladov pre zamestnancov obce a in6
fyzickd osoby. PredloZeny nixrh VZN d,. 112019 ... bol zverejneny vyvesenim na
irradnej tabuli dia 6.8.2019. Df,om vyvesenia n6vrhu za(,aIa plynrit' lehota,
podas ktorej mohli fyzicke a pr6vnick6 osoby uplatnit' pripomienku k n6vrhu
VZN. Do ukondenia lehoty na pripomienkovanie, do 19.8.2019 nebola podan6
Liadna pripomienka. VZN navrhuje prvd najniZ5ie, finandn6 p6smo na n6kup
potravin na jedno jedlo podfa vekovych kategorii stravnikov. Doteraz bol
prispevok na stravu 23. p6sma. PredloZen6 VZN navrhuje prispevok zl.
finandn6ho p6sma. Zitkonny zitstupcauhrddza za dieta poplatok za stravu, ktory
je stanoveny bez irhrady reZijnych n6kladov. Dospely stravnici platia za stravu
vr6tane reL4nych g6kladov. Z dospelych stravnikov sa v Sl stravujir
zamestnanci MS aZS, cudzim stravnikom je strava vydixand do obed6rov.
Cena za reLiu bola prepod,itan| podl'a ndkladov na pripravu stravy a podtu
odobratych jeddl za rok 2018, upraven6, aby sa celkov6 vy5ka prispevku za obed
u dospelych nemenila. Vy5ka reLie je 2,65 € za obed. Celkova cena za obed
dospel6ho stravnika je vo vy5ke 3,91 € za potraviny a reLiu. Zamestnancom
prispieva na stravu zamestndvatel'. Cudzim stravnikom - d6chodcom obec
prispieva na obed transferom (dot6ciou) vo vy5ke 0,50 €. Pred5kol6ci majir od
janutxa a Liaci ZS od septembr a 2Ol9 do vy5ky l,2O € stravovanie bezplatn6, na
zttklade dot6cie z Ministerstva prirce soci6lnych veci a rodiny. PredloZend VZN
stanovuje, kedy m6 stravnik n6rok na dot6ciu.
Poslanci hlasovali o schv6leni VZN (,. 112019, ktorym sa urduje vy5ka prispevku
na diastodnu rihradu n6kladov, vy5ka prispevku na relijne n6klady a podmienky



irhrady v Skolskej jed6lni a vydajnej Skolskej jed6lni v zriad'ovatel'skej
pOsobnosti obce Dulov
Vlrsledok hlasovania:
Za:

Proti:
ZdrLal sa

5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5mSnek, Ing. P. Miduda,
Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)

0 hlasov
0 hlasov

K 8. bodu: Proiekt Vystavby chodnika a pristre5ku pre cestuiricich
Obec Dulov md pripravenir projektovri dokument6ciu na ,,Vystavba

chodnika a pristre5ku pre cestuj[rcich" a (,akala na vyhl6senie vyzvy na
predloZenie Ziadosti o poskytnutie nen6vratn6ho finandn6ho prispevku z MAS
Vr5atec. Obec Dulov ako verejny obstarixateY zSkazky ,,Vystavba chodnika
a pristre5ku pre cestujricich" vyhl6sila verejn6 obstarSvanie v zmysle zitkona (.
34312015 Z. z. $ ll7 Zdkazky s nizkymi hodnotami prostrednictvom syst6mu
Tendemet.sk. Na vyzvu o zaslanie cenovych ponrik reagovali z oslovenych
Siestich dvaja uchddza(,i: Du5an OndriSik sponukou 20.524,15 € sDPH aIng.
Anton Meli5ik MONAD - MONTaZ XaDSTAVIEB s ponukou 18.733,09 € s

DPH. V procese verejn6ho obstar6vanie nebola vylirden| Liadna zpredloLenych
ponfk. Yit'aznou ponukou bola ponuka Ing. Antona Meli5ika MONAD -
MONTAZ NADSTAVIEB.

Miestna akdn6 skupina Vr5atec vyhl6sila vyzvu z Programu rozvoja
vidieka SR 2014-2020, podopatrenie 7.2 Podpora na investicie do vytvdrania,
zlep5ovania alebo roz5irovania v5etkych druhov infra5truktirr malych rozmerov
vratane investicii do energie z obnovitel'nych zdrojov a rispor energie. Obec sa

zapojila do vyzvy dfia 15.8.2019 podanfm Ziadosti o poskytnutie nen6vratn6ho
finandndho prispevku vo r,y5ke 17 .047,11 €, spoluirdast' obce by predstavovala
diastku 1.685,98 €.

Poslanci hlasovali o schvdleni podat' Ziadost' o poskytnutie nen6vratn6ho
finandn6ho prispevku na projekt ,,Vystavba chodnika a pristre5ku pre
cestujircich" na MAS Vr5atec vo vy5ke 17.047,11 €
Vysledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Misik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

Poslanci hlasovali
,,Vystavba chodnika a

Vysledok hlasovania:

oschv6leni zabezpe(,enia spolufinancovania projektu
pristre5ku pre cestujtcich" vo vyike 1.685,98 €

(Ing. V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,
Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)

Za: 5 hlasov



Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

K uvedendmu bodu bolo prijat6 nasledovn6 uznesenie:
Obecnd zastupitefstvo v Dulove berie na vedomie vysledok verejn6ho
obstar6vania na ieahzitcru projektu ,,Vystavba chodnika a pristre5ku pre
cestujircich" s vit'aznou firmou Ing. Anton Meli5ik - MONAD MONTAZ
NADSTAVIEB, Horovce

Poslanci hlasovali o schv6leni zmluvy na realizitciu projektu ,.Vystavba
chodnika a prfstre5ku pre cestujr.icich" so zhotovitefom Ing. Anton Meli5ik -
MONAD MONTAZ XAOSTAVIEB, Horovce, vo vlf5ke 18.733,09 €
V)rsledok hlasovania:
Za:

Proti:
ZdrZal sa:

5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Hoim6nek, Ing. P. Miduda,
Ing. P. MiSik, J. P6nov)

0 hlasov
0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni derpania riveru na projekt ,,Vystavba chodnika
a pristre5ku pre cestujfcich" vo vy5ke 17 .047,1 I € do doby preplatenia projektu
z MAS Vr5atec
V)rsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni pouZit' prostriedky rezervn6ho fondu na
kapit6lov6 vydavky - spolufinancovanie projektu ,,Vystavba chodnika
a pristre5ku pre cestujricich" vo vy5ke 1.685,98 €
Vfsledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov

Poslanci hlasovali o schv6leni rozpodtovdho opatrenia d. i 5
Vysledok hlasovania:
Za: 5 hlasov (Ing.V. Backo, J. Ho5m6nek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5fk, J. P6nov)
Proti: 0 hlasov
ZdrZal sa: 0 hlasov
ZdrLal sa: 0 hlasov



K 9. bodu: Kontrola spdsobu ierpania riveru
Obec je povinnd pri pouZivani ndvratnych zdrojov financovania (irveru)

dodrLiavat' pravidl6 stanovend zdkonom o rozpodtovych pravidlSch rizemnej
samospr6vy. Kontrolu dodrZiavania pravidiel prev6dza hlavn! kontrol6r obce.
Z litulu dlhodobej PN hlavn6ho kontrol6ra bola spr6va pripraven6 obecnym
riradom (Priloha d. 3).

K uveden6mu bodu bolo prijatd nasledovnd uznesenie:
Obecnd zastupitel'stvo v Dulove berie na vedomie spr6vu o dodrZani pravidiel
na pouZitie n5vratnych zdrojov financovania

K 10. bodu: Priprava obecnfch hodov a doZiniek
Starosta obce Ing. J. Samaj informoval o priprave Dulovskych hodov.

Pripravuje sa bohaty program podas dvoch dni. Program za(,ne v sobotu 14.
septembra na sviatok PovySenia sv. kriZ,a o 17.00 hod. pred i.eleznidnym
prechodom v dasti Nov6 Ves a to kriZovou cestou ku kriZu na Galovici, tak ako
minuld roky, odkedy je tam postaven6 pietne miesto. Hlavny program je
pripraveni, na nedefu 15. septembra na Sviatok Sedembolestnej Panny M6rie,
ktorej je zasvateny 

"J 
n65 kostol. Program bude nasledovny: 10.30 hod

sl6vnostndsval6 om5a, n6sledne sprievod kobnovenej hasidskej zbrojnici, kde
za u(,astr kiaza bude sl6vnostnd poZehnanie priestorov hasidskej zbrojnice.
Potom hodovo-doZinkovy program pokraduje v are6li 23, kde bude hrat
hudobn6 skupina Duo Mini Max a vystfpia Dulovsk6 mai.oretky Yvett, detsky
folkl6rny sirbor Lednidanka. DHZ pripravi pre deti tradidnd hasidskd sutaie,
d'alej bude pripraveny nafukovaci hrad pre deti. V okoli are6lu Skoly bude
vystava starej a novej pofnohospod6rskej techniky, doplnen6 o vojensku
techniku smoZnost'ou povozenia sa po okolitej prirode. N6v5tevnikov dalej
dak6 po prvy l<rdt na takomto podujati aj bohat6 tombola zameran| v prvom rade
na pol'nohospod6rske produkty. Ako obderstvenie bude pripraveny tradidny
pol'ovnicky gul6S, pivo, vino, nealko a podobnd obderstvenie.

K 11. bodu: Prfprava Behu okolo Dulova
O priprave Behu okolo Dulova informoval Ing. V. Backo. Dila 20.10. sa

uskutodni uL. 49. rodnik. Ing. V. Backo predstavil informScre zplagdtu, ktory je
uZ vyveseny pred kuitrirnym domom. Casovy harmonogram behu sa nemeni,
bude beLat' 18 kateg6rii, disla sri Zlto-derven6. BeLci, ktori sa zaregistruju
vopred, budri mat na dfslach vytladend aj svoje meno, je to motiv6cia hlavne pre
deti. Na hlavnej ceste sa zabezpedi odstavenie jedn6ho pruhu na zvy5enie
bezpednosti. Projektov6 dokument6cia obmedzenia dopravy z minul6ho roka je
platn6. Pre vopred registrovanych bude zabezpe(,eny prezentadny predmet -
mal6 5porlov6 ta5ka s logom behu. Na zvyienie bezpednosti pretek6rov
i div6kov budf dokfpen6 mobiln6 zitbrany vo vyhodnej cene 10 ks za 400 €.
Z minulych rodnikov ui, m6me 4 ks. Nafukovacia brttna Staft, cief sa



prenajima za 200 €. Jej zakfpenie by vy5lo na 1.300 €, keby bol dostatok
prostriedkov od sponzorov. N6vratnost' takejto investicie je za 7 rokov. Pretek6ri
sa ui. m6Zu prihlasovat' online. Vlani sa behu zfdastnilo viac ako 300
pretek6rov, v doteraj5ej hist6rii aj najviac deti. Budfci rodnik je jubilejny,
u organizStorov je iniciativa zorganizovat v r6mci Behu okolo Dulova aj

Majstrovstv6 Sloveinska v cestnom behu na 10 km. Do 10. septembra musia
organizittori zaslat Ziadost'. Takouto udalost'ou sa spropaguje beh i obec.

K 12. bodu: R6zne
F. Gajdo5 poZiadal o moZnost' priameho vstupu k rodinn6mu domv cez

br6nku z chodnika.Yjazd m6 vybudovany cez vefkf br6nu. Starosta obce - dixa
na zvdi,enie poslancom vybudovanie priameho vstupu. Ing. P. Miduda - ako to
m6 susedny dom? Starosta obce - susedny dom m6 br6nku vedfa vefkej britny
a teda m6 spolodny jeden vjazd do domu. I.,g. P. Mi5ik - "ky 

d6vod uviedol
obdan? Starosta - F. Gajdo5 zddvodf,uje Ziadost', i.e nem6 vstup pre bicykel
a k6ridku cez malu br6nu. Ing. V. Backo - mOZe vyuLit vjazd z chodnika na
cestu od suseda.

Poslanci hlasovali o schv6leni vybudovat vjazd z chodnika do malej br6nky pre
F. Gajdoia
V)u sledok hlasovania:
Za:
Proti:

0 hlasov
5 hlasov (Ing. V. Backo, J. Ho5mdnek, Ing. P. Miduda,

Ing. P. Mi5ik, J. P6nov)
ZdrLal sa: 0 hlasov

Ing. V. Backo - chodniky realizovala obec, dobre vyzeraju, ale parkujri na

nich aut6, brania chodcom v uLivani chodnika, parkujrice vozidl6 obmedzuju
cestnri prem6vku. Dokonca n6kladne autit parkujri aj v krii,ovatk5ch. Obdana nid
nestoji vystavba chodnikov a miestnych komunik6cii. Len za yypracovanie

projektu obec zaplati 5 - 10 tis. €. Obec nem6 na vlastnirealizdciu, Liada
o dotScie. Nevhodnym vyuLivanim * parkovanim t'alkych 6ut sa chodniky
nidia. Vhodnym sp6sobom je potrebne zabezpedit' ochranu obecndho majetku.
Navrhuje, aby obec zistila, ako m6 postupovat' v takychto pripadoch, Starosta
obce - pokutovat' m6Zu len policajti. Obdan m6Ze ohl6sit' na policii poru5enie
z6kona. Na chodnfku smie auto parkovat' ak zost6va 1,5 m priestor pre chodcov.
Ing. P. Miduda - navrhuje pripravit' VZN na ochranu majetku obce pred
uvedenymi poruSeniami. Starosta obce - aez pr6vne zastripenie do d al5ieho
zasadnutia pripravi n6vrh rie5enia ochrany obecnych ciest a chodnikov.

Starosta obce Ing. J. Samaj - v sirdasnosti sa rekonitruuje Skolsky by.t,

v budricnosti sa upravi pristup do bytu nabezbaridrovy.



K 13. bodu: Diskusia
Irg. R. Halas - v predchddzajucich bodoch zasadnutia sa spominalo

budovanie chodnika, ktor6ho? Starosta obce - hlavn6 cesta je cestou 2. triedy
a spravuje ju TSK. Pri vjazde do Dulova sa stret6va s miestnou komunik6ciou.
Pri hlavnej ceste sri dva rodinn6 domy ana druhej strane je autobusovd
n6stupi5te. Chodnfl< sa vybuduje k tymto objektom, bude na prekrytom koryte
potoka. MAS Vr5atec m6 pre obce urditir diastku prostriedkov, zktorych na5a

obec dostane na chodnik. Od 2.9. do 30.10. bude TSK realizovat' asfaltovanie
hlavnej cesty od Leleznidndho priecestia po Horovce. Preto je potrebn6 do

najsk6r zrealizovat' obecny projekt chodnika a pristre5ku pre cestujucich, aby
sa pri asfaltovani projekty zrealizovali ako celok.

A.Elia5ov6 - smetnd n6doby pri bytovke sri pln6, je to hrozne, ked ide
n6v5teva. Starosta obce - ked' obdania nevedia udrliavat' poriadok, uvaZuj e, Le

bude postupovat' ako obec Ko5eca - obdania si triedia odpady doma, na ulici nie
sri kontajnery, do hrub5ich vriec si obdan odklad6 plastov6 obaly, kovovd obaly,
sklo, urdi sa kedy bude zber. Vyskri5a to na urdit6 obdobie v Dulove, ak to
nebude fungovat', bude sa hfadat'in6 rie5enie.

J. Huila - Sofdr autobusu sa vyjadril k realiz6cii chodnika - cesta druhej
triedy bola ziLen6. Bolo by dobr6 cestu roz5irit'. Starosta obce - hlavn6 cesta je
cestou 2. triedy a spravuje ju TSK. Pri realiz6cii chodnika a oprave spadnutej
cesty komunikoval s kompetentnymi z6stupcami TSK a spr6vy ciest. Cestu nie
je moZn6 viac roz5irit', zvodidl6 in5talovala spr6va ciest. J. Hufla - kde bude
osvetlenie? Starosta obce - nad prechodom pre chodcov.

Ing. R. Halas - v obci sir po disteni kanalizdcie vy5ramovan6 kanalizad,ne
poklopy, do sa s tym bude robit'? Starosta obce - bud' sa zaasfaltujir alebo
zabednia. Kanalizdcia sa bude distit' pravdepodobne kaLde 4 roky a finandne
najlacnej5ie je ich zaasfaltovat' s kovovym kruhom.

Ing. P. Misik - zrealizuje sa projekt chodnika a pristre5ku pre cestujircich,
a vedl'a chodnika zostane kaplnka bez opravy. Je to uZ postredna, tretia kaplnka,
ktoru dak6 obnova. Mali by sme financie na kaplnku? Starosta obce - obnova
kaplnky by sa mohla zrealizovat'za pomoci sponzorov, darov od obdanov az
obecnych prostriedkov. J. Pari5ev dal prvy finandny prispevok na rekon5trukciu
kaplnky. D. Pag6dov6 - sa star6 o tdrZbu kaplnky, poodkladala vybavenie, aby
sa pri oprave nepo5kodilo.

Ing. R. Halas - podal n6mietku vodi novdmu fzemn6mu p16nu. Na jeho
pozemku bola pl5novan6 trafostanica. Starosta obce pripomienky boli
odosland spracovatefovi, odpoved' na n6mietku bude zaslan6. Aj vlastnici
pozemkov v Dvojich Honoch majir zinjem o IBV v ich lokalite. No okresny
frad si dal podmienku, Ze pokiaf sa nevyuLijn na vlzstavbu urden6 plochy,
dal5ia lokalita nebude na vystavbu urden6. Novy izemny pl6n rie5i 30 hekt6rov
plochy, nov6 cesty, novd rodinnd domy - cca 250 s 1.000 m2 pozemkom. Ak to
nebude splnen6, nem6Zu sa dat'Dvoje Hony do rizemn6ho plSnu na IBV. AZ
vtedy, ak budri uL navrhnut6 plochy zastavan6,. Cesty aj trafostanice sir



nakreslen6 schematicky. Za pozemkom R. Halasa je nakreslen6 lokalita na
vystavbu, ktor6 bude potrebovat' trafostanicu. Na novir trafostanicu je potrebny
projekt, pri povoleni sa vyZaduje aj sthlas vlastnika pozemku, ak nebude
vlastnik sirhlasit', trafostanica sa umiestni inam.

J. Hufia - kto sa vyjadroval k sridasnej trafostanici, na diom pozemku je
umiestnen5? Starosta obce - trafostanica je na pozemku Urb6rskej obce Dulov.
UO nedala negativne stanovisko na umiestnenie trafostanice. Nikto zo
srikromnych vlastnikov nedal suhlas na umiestnenie trafostanice na svojom
pozemku, ale ani ridastnici konania neboli proti navrhnut6mu umiestneniu
trafostanice. J. Huia - sfdasnd rie5enie je najhor5ie, mala sa vyuZit'trafostanica
na druZstve. Starosta obce - nedohodli sa s vlastnikmi.

Ing. R. Halas - v minulych bodoch bol preberany projekt na znii.enie
energetickej n6rodnosti budoyy ZS.Starosta obce - ak obec dostane dot6ciu, na
tomto projekte sa bude podiefat' spoluirdast'ou, jedn6 sa o zateplenie budovy
a zmenu palivovej zitkladne.

A. Elia5ov6 - bolo by moLnd vydlenit' miestnost' na stret6vanie pre
d6chodcov? Starosta obce - Skolsky byt sa upravuje pre umeleckri Skolu,
kniZnicu. V kulturnom dome sa uvofni miestnost', chce aby bola vyuLivanit
viacirdeine. Aj urbdrska obec md z6u1em o miestnost'. Ked' sa prest'ahuje zbemy
dvor, moZno by sa dali rie5it' priestory za kultfrnym domom. Takisto treba
roz5irit' priestory na vydajnri Skolskir jed61eil.

K 14. bodu: ZSver
Starosta obce Ing. J. Samaj pod'akoval pritomnym za irdast' a ukondil

zasadnutie.

Zttpisnicaje preditan6 a overen6 y' ?u YUua

Overovatelra


